

Fuite test pour le contrôle des détecteurs

FT-CONT

PRÉSENTATION

Fuite Test : Approcher votre détecteur de fuites de la fiole et ouvrez le bouchon. Vérifier que votre détecteur réagit en présence de cette simulation d'une fuite sur un installation de réfrigération ou de climatisation. Si la température ambiante est trop basse, réchauffez la bouteille dans la main 1 minute. Refermer après usage. Température d'utilisation de +10 à 30°C. La valeur de la fuite évolue légèrement avec la température ambiante.

UTILISATION

Maintenir en position verticale

Calibrated leak

Approach your leaks detector from the bottle and open the CAP. Check that your detector reacts in the presence of this simulation of a leak on a refrigeration or air conditioning installation. If air temperature is low, warm the bottle in your hand 1 minute. Close after use. Temperature range +10 to 30°C. Leak rate varies according to ambient temperature

Use

Keep in vertical position and place the leak detector on the top of the cover. The leak does not require special or particular care. Store in vertical position



EFFICACE & SIMPLE

EFFICIENT & EASY

